

## 10D7N 土耳其 伊斯坦布尔/恰纳卡莱/塞尔丘克/库萨达斯/ 棉花堡/科尼亚/卡帕多西亚/安卡拉

ISTANBUL / CANAKKALE / SELCUK / KUSADASI / PAMUKKALE / KONYA / CAPPADOCIA / ANKARA

Penang 🛪 Turkiye

Tour Code: PXT-1





Turkiye 土耳其

> Hippodrome Square 君士坦丁堡竞技场

1111

Blue Mosque m

前

10

ト Trojan Horse 特洛伊木马

Cotton Castle 棉花屋

行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

))))))))



### ₩ 精简行程



### 观光景点:

### 伊斯坦布尔

- 蓝色清真寺 这座清真寺官方称为苏丹艾哈迈德清真寺,于1616年由苏丹艾哈迈德 一世统治时期完成。清真寺以其令人惊叹的建筑、精美的瓷砖工艺和六座尖塔而闻 名。内部装饰着超过20,000块手工制作的蓝色陶瓷瓷砖,因此得到了"蓝色清真寺"的昵称。
- ◆ 君士坦丁堡竞技场 由罗马皇帝塞普蒂米乌斯·塞维鲁于公元 203 年建造,1000 多 年来一直是伊斯坦布尔的体育和社交中心。
  - 阿亚索菲亚 这座建筑最初是在6世纪建造的基督教大教堂,后来在1453年奥斯曼帝国征服这座城市后,被改建为清真寺。1935年,土耳其共和国将其改建为博物馆,而在2020年,它又重新转变为清真寺。
- ◆ 地下水宫殿 这个水池占地约9800平方米,由336根大理石柱支撑,排列成12行。 它在拜占庭和奥斯曼时期一直使用,但随着时间的推移而逐渐破损。到了20世纪中期,进行了修复并向公众开放。
- ◆ 大巴扎 历史可追溯至15世纪,游客可以找到各种传统的土耳其地毯、纺织品和陶瓷,以及珠宝、皮革制品、香料和古董。这个市场也是土耳其工艺品的中心,各种工匠在整个巴扎中创造并销售自己的手工制品。

### 恰纳卡莱

特洛伊木马 – 这个景点为游客提供了欣赏这座庞大结构的机会,它与希腊人用来渗透特洛伊城的传奇木马密切相似。

### 塞尔丘克

◆ 以弗所古城 – 这座古希腊城市位于现今的土耳其,曾繁荣成为贸易和文化中心。作为联合国教科文组织世界遗产,它因其丰富的历史和惊人的考古珍宝吸引着来自世界各地的游客。

### 棉花堡

- ◆ 棉花堡 这里有令人眼花缭乱的白色石灰华台阶,是数千年来由富含钙的温泉水流形成的矿物沉积物。这些台阶看起来像是级联的水池,营造出超现实和空灵的景观。
- ◆ 希拉波利斯古城 位于小亚细亚南部的古典弗里吉亚地区的温泉城市。它的遗址毗 邻现代的棉花堡,并目前包括一个被指定为联合国教科文组织世界遗产的考古博物 馆。

### 卡帕多西亚

- ◆ 地下城 主要建造于拜占庭时期,这些多层次的复杂建筑用作庇护所,提供对抗侵入者和极端天气的保护。这些地下城有复杂的隧道、房间和防御机制,展示了当地居民的智慧和创造力。
- ◆ 鸽子谷 一处风景如画的山谷,以其独特的岩石形态、仙女烟囱和洞穴而闻名。该谷因历史上当地人在悬崖上雕刻的众多鸽舍而得名,提供了壮观的景色和摄影机会。

### 安卡拉

阿塔图尔克陵墓 – 以巨大的墓地为特色,周围环绕着大理石庭院、礼仪大道和象征性雕塑。建筑融合了古典和现代主义风格,灵感来自于古代土耳其和安纳托利亚地区的元素。

酒店住宿(7晚) ✓ 恰纳卡莱 ✓ 库萨达斯	 x1晚 x1晚
<ul> <li>✓ 棉花堡</li> <li>✓ 卡帕多西亚</li> <li>✓ 伊斯坦布尔</li> </ul>	x1晚 x2晚 x2晚

### 推荐自费:热气球之旅和吉普车野生动物园之旅

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



## **SCHEDULE**

### PENANG 🛪 SINGAPORE D1 (MOB) 🗹 Transit via Singapore SINGAPORE A ISTANBUL -**D**2 CANAKKALE (MOB/L/D) ☑ Blue Mosque (Walking Orientation) ☑ Hippodrome Square (Walking Orientation) Hagia Sophia (Visit) Basilica Cistern (Entrance Included) **CANAKKALE – SELCUK -**D3 **KUSADASI** (B/L/D) Aegean Sea (Drive By) Trojan Horse (Photo Stop) Ephesus Ancient City (Entrance Included) Shopping: Leather Store & Fashion Show (Visit) **KUSADASI – PAMUKKALE D**4 (B/L/D) House of Virgin Mary (Entrance Included) Ancient City of Hierapolis (View) Cotton Castle (Entrance Included) Shopping: Turkish Delight Store (Visit) & Turkish Textile Shop (Visit) PAMUKKALE – KONYA – **D**5 **CAPPADOCIA** (B/L/D) Mevlana Museum (Visit) Shopping: Turkish Turquoise (Visit) **D6 CAPPADOCIA** (B/L/D)

- Underground City (Entrance Included)
- Uchisar Castle Village (Photo Stop)
- Pigeon Valley (Photo Stop)
- Uc Guzeller "Three Beauties" (Photo Stop)
- Goreme Valley (Photo Stop)
- FREE Turkish Ice Cream
- Belly Dance Show
- Shopping: Avanos Pottery Village (Visit) & Carpet Manufacture (Visit)

#### **CAPPADOCIA - ANKARA -D7** ISTANBUL (B/L/D)

- Ancient Caravanserai (Photo Stop) Salt Lake (Photo Stop)
- Ataturk Mausoleum (Walking Orientation)

#### **ISTANBUL D**8

Grand Bazaar (Closed on Sunday) [Shopping] Bosphorus Cruise Tour (Ticket Included)

ISTANBUL A SINGAPORE (B/MOB) D9

- 🗹 Transit via Singapore
  - SINGAPORE 7 PENANG (MOB)
- \* \* \* \* \*\*\*\* 7 Breakfasts / 7 Lunches / 7 Dinners

### Special Cuisine:

- ★ Mixture of Buffet
- ★ Local Cuisine
- ★ Kebab

**D10** 

### **TOURIST ATTRACTIONS:**

### **ISTANBUL**

- Blue Mosque Officially knows as the Sultan Ahmed Mosque, it is completed in 1616 during the rule of Sultan Ahmed 1. The mosque is renowned for its stunning architecture, intricate tile work, and its six minarets. The interior is adorned with more than 20,000 handmade ceramic tiles in shades of blue, which give he mosque its nickname.
- Hippodrome Square Built by Roman Emperor Septimius Severus in AD 203, it served as the sporting and social center of Istanbul for over 1,000 years.
- Hagia Sophia Originally built as a Christian cathedral in the 6th century, it was later converted into a mosque when the city was conquered by the Ottomans in 1453. In 1935, it was transformed into a museum by the Republic of Turkey and in 2020, it was reconverted into a mosque.
- Basilica Cistern The cistern covers an area of approximately 9,800 square meters and is supported by 336 marble columns arranged in 12 rows. It remained in use through out the Byzantine and Ottoman periods but feel into disrepair over time. In the mid-20th century, it was restored and opened to the public.
- Grand Bazaar With a history dating back to the 15th century, visitors can find everything from traditional Turkish carpets, textiles, and ceramics to jewelry, leather goods, spices, and antiques. The market is also a hub for Turkish craftsmanship, with artisans creating and selling their handmade products throughout the bazaar.

### **CANAKKALE**

Trojan Horse - The attraction offers visitors the opportunity to marvel at the massive structure, which closely resembles the legendary horse used by the Greeks to infiltrate the city of Troy.

### SELCUK

Ephesus Ancient City - An ancient Greek city in present-day Turkey, flourished as a center of trade ad culture. As a UNESCO World Heritage Site, it attracts visitors worldwide for its rich history and stunning archaeological treasures.

### PAMUKKALE

- Cotton Castle It features terraces of dazzling white travertine mineral deposits formed over thousands of years by the flow of calcium-rich thermal spring waters. These terraces resemble cascading pools, creating a surreal and ethereal landscape.
- The Ancient City of Hierapolis An ancient city located on hot springs in classical Phrygia in southern Anatolia. Its ruins are adjacent to modern Pamukkale, and currently comprise an archaeological museum designated as a UNESCO World Heritage Site.

### CAPPADOCIA

- Underground City Built primarily during the Byzantine period, these multi-level complexes served as shelters, offering protection from invaders and extreme weather. Featuring intricate tunnels, chambers, and defensive mechanisms, they reflect the ingenuity of their inhabitants.
- **Pigeon Valley** A picturesque valley known for its unique rock formations, fairy chimneys, and caves. Named for the numerous pigeon houses carved into the cliffs by locals throughout history, the valley offers stunning views and opportunities for photography.

### **ANKARA**

(B/L/D)

Ataturk Mausoleum - Featuring a monumental tomb, surrounded by marble courtyards, ceremonial avenues, and symbolic sculptures. The architecture reflects a blend of classical and modernist styles, with elements inspired by ancient Turkish and Anatolian motifs.

### \* \* \* \* \* <sup>zz</sup>

### HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

🗸 Canakkale	x 1 Night
🗸 Kusadasi	x 1 Night
✓ Pamukkale	x 1 Night
🗸 Cappadocia	x 2 Nights
✓ Istanbul	x 2 Nights

### **Optional Tour: Hot Air Balloon Tour & Jeep Safari Tour**

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic allected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

**General Information** 

# · 土耳其 TÜRKIYE ·

\*\*\*\* 🌐 \*\*\*\*





GD Partner: